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Abstract (en)
[origin: US4730934A] In a mobile mixer, preferably having counterrotational emptying, for building materials, in particular concrete, in a mixing drum
(1) which, on its inner wall (9), has one or more flat elevators (11, 12) following a helix and extending from the closed drum base (2) to the drum
opening (3), which elevators (11, 12) are driven about the drum axis during rotation of the mixing drum and push the building material to the front
of the closed base (2) during transport and during mixing, with one or more flat sections (26, 27) which are helically curved about the mixing drum
axis (4) being fixed for driving during the mixing drum rotation (5) in the mixing drum space enclosed by the elevators acting as mixing spirals (11,
12), which flat sections (26, 27) are arranged counterrotationally to the mixing spirals (11, 12) in such a way that, during the transport and during
the mixing of the buiding material (13), they produce a counterflow in the building material filling core surrounded by the mixing spirals (11, 12). It is
provided according to the invention that the flat sections (26, 27) start at the mixing drum base (2) and end in front of the mixing spirals (11, 12) and
the mixing drum opening (3), and that the flat sections (26, 27) of the counterflow spirals (26, 27) are fixed to the elevators of the mixing spirals (11,
12) and via the mixing drum base (2) to the mixing drum wall (9).

Abstract (de)
Bei einem Fahrmischer, vorzugsweise mit Gegenlaufentleerung für Baustoffe, insbesondere Beton in einer Mischtrommel (1), welche auf ihrer
Innenwand (9) eine oder mehrere einer Schraubenlinie folgende, vom geschlossenen Trommelboden (2) bis zur Trommelöffnung (3) reichende,
flache Erhebungen (11, 12) aufweist, welche bei Drehung der Mischtrommel in die Trommelachse mitgenommen werden und beim Transport
und beim Mischen den Baustoff vor den geschlossenen Trommelboden (2) treiben, wobei in den von den als Mischspiralen (11, 12) wirkenden
Erhebungen umschlossenen Mischtrommelraum eine oder mehrere nach Schraubenlinien um die Mischtrommelachse (4) gekrümmte Flachprofile
(26, 27) zur Mitnahme bei der Mischtrommeldrehung (5) befestigt sind, die derart gegenläufig zu den Mischspiralen (11, 12) angeordnet sind,
daß sie beim Transport und beim Mischen des Baustoffes (13) in dem von den Mischspiralen (11, 12) umgebenen Kern der Baustoffüllung einen
Gegenstrom erzeugen, ist erfindungsgemäß vorgesehen, daß die Flachprofile (26, 27) vom Mischtrommelboden (2) ausgehen und vor den
Mischspiralen (11, 12) und der Mischtrommelöffnung (3) enden und daß die Flachprofile der Gegenstromspiralen (26, 27) an den Erhebungen der
Mischspiralen (11, 12) und über den Mischtrommelboden (2) an der Mischtrommelwand (9) befestigt sind.
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